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Abstract (en)
[origin: WO9005825A1] The sealing cleat has a main part (1) with a first sealing lip (6) for making sealing contact with a pane (7) or a filling element.
The pane (7) is placed against the sealing lip (6) during assembly and rests on the top (10) of a lip (9). A recess (13) is provided in a bridge (4) in
the body of the sealing strip. The foot (16) of a second part (2), which carries a second sealing lip (15) in contact with the other side of the pane (7),
fits into the recess. When the foot (16) is inserted into the recess (13), the two sealing lips (6, 15) are elastically deformed and pressed against the
pane (7). The inserted foot has a groove (19) at one end in which a rib (14) engages. The foot (16) and hence the part (2) are thus firmly anchored in
the main part (1).

Abstract (fr)
Ce rebord d'étanchéité comporte une partie principale (1) avec une première lèvre d'étanchéité (6) prévue pour s'agencer contre une vitre (7) ou
contre un élément de remplissage de manière à les rendre étanches. La vitre (7) est posée contre la lèvre d'étanchéité (6) lors du montage, reposant
sur la partie supérieure (10) d'une lèvre (9). Dans le corps du rebord d'étanchéité, à savoir dans sa partie traverse (4), est prévu un creux (13) dans
lequel s'insère le pied (16) d'une seconde pièce (2) comportant une seconde lèvre d'étanchéité (15), qui se place contre l'autre face de la vitre (7).
En insérant le pied (16) dans l'évidement (13), on provoque une déformation élastique des deux lèvres d'étanchéité (6, 15) qui sont par conséquent
pressées contre la vitre (7). Le pied inséré comporte en l'une de ses extrémités une rainure (19) qui entrer en prise avec une nervure (14). Le pied
(16) et par conséquent la seconde pièce (2) sont ainsi fermement ancrés dans la partie principale (1).
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